
Nasjonalbudsjettet er nå revidert - det fokuseres på 
forbruk, men hva med en samtidig fokusering på 
inntektsiden? Spørsmål. Svar?

Nasjonalbudsjettet forteller hva vi skal benytte pengene til, men hvor 
pengene kommer fra var det ingen fokus på. Bortsett fra det som hentes fra
oljefondets avkastning. Det er nå kommet opp i 542 milliarder, resten 
kommer fra skatter og avgifter. 142 milliarder til forsvaret er oppjustert 
kraftig. 75 milliarder er til Ukraina, oppjustert med 50 milliarder. Resten 
325 milliarder  var ikke spesifisert i presentasjonen..

Utfra dett er budsjettet praktisk talt uendret fra da det ble lagt og vedtatt i  
2022. Har tiltakene i budsjettet den gang hatt den effekt som de var 
ment for?  Er det grunnlag for å beholde dem eller for å endre dem?

Inntektsiden består av skatter og avgifter. En del av bildet er 
ekstraordinære skatter og avgifter.. Hvor stor andel er det?
Hvor mye betaler Staten gjennom sine virksomheter  i skatter og avgifter?
Hvor stor andel av inntektene går til Fylker og Kommuner?

Statlige virksomheter  som Equinor og Statkraft har store inntekter hvor 
blir det av dem? Hva med offentlige kraftselskaper som drives på fylkes og
kommunalt nivå og deres inntekter? Hva går inntektene fra disse til? 

Hvordan forvaltes nasjonens ressurser?  Vannkraft?. Oljevirksomheten? 
Havene?  Mineraler? Råstoffer? Naturen? Skoger? Infrastrukturer?

Går det virkelig så godt at det ikke er behov for justeringer av 2022 
budsjettet? Jeg mener det er feil. 

Det er tiltak som bestemmer om Statsbanken kan sette ned renten! Så 
hvilke tiltak ligger i budsjettet fra 2022? Eller hvorfor har ikke disse 
tiltakene virket? Rentene har ikke gått ned? Prisene er ikke gått ned? Økte 
lønninger spises opp før de er vedtatt. Ny virksomhet bringer ikke opp 
inntektene til Staten. Ressurser som skulle gitt denne veksten selges ut av 
landet inntektene fra det er et dårlig alibi. Dette er en budsjettrevidering 
der det ikke gjøres noe! Regjeringen leverer ikke!


